
 
 

Protokoll 
                        
                LANGRENNSKOMITEMØTE nr. 13 - 2021/2022 sesongen 
 
                Norges Skiforbund Langrenn 

 
 
Dato:     Tirsdag 24. mai 2022 
Sted:     Ullevål 
Tid:     17.00-20.00 
Langrennskomiteen: Torbjørn Skogstad (leder), Yngve Thorsen (nestleder) på Teams,Berit 

Mogstad på Teams (fraværende på sak 89/13), Per Morten Nyeng 
(fraværende på sak 89/13), Bjørg Sissel Kvannli (fraværende på sak 
94/13 og bare delvis tilstede på sak 89/13) Tone Haugen Ramstad 
(Delvis tilstede på Teams) 

Administrasjonen:  Espen Bjervig, Ulf Morten Aune, Peder Nævestad, Pål Rise (referent) 
 Asgeir Moberg og Erik Husby på sak 87, 89 første del, 90, 92 og 93 
  
Forfall: Gro Eide 
 
 

Saksnr. Sak 
 
87/13 
2021/2022 

 
Protokoll og agenda 
Godkjenning av dagens agenda og protokoll fra LK-møte 20. april 2022. 
 
Vedtak: 
Langrennskomiteen godkjente dagens agenda og protokoll fra LK-møte20. april 2022.. 

 
88/13 
2021/2022 

Informasjon fra Langrennskomiteen. 
Torbjørn Skogstad informererte kort om siste tids hendelser i skistyret. 
 
Vedtak: 
Langrennskomiteen tok informasjonen til orientering.  

89/13 
2021/2022 
 

Informasjon fra administrasjonen 
Asgeir Moberg informerte kort om status for den nasjonale terminlista. Det meste begynner å falle 
på plass. Avventer fortsatt utfallet av Skandinavisk møte på Island 2-3. juni. 
Det ble informert om og diskutert nasjonale konsekvenser av FIS-beslutning om like distanser for 
kvinner og menn for henholdsvis senior og junior.  
Espen Bjervig informerte kort om status treneransettelser og bemanningssituasjonen i 
smøreteamet. Økonomisk rapport kommer skriftlig i etterkant av møte mellom administrasjonen 
og økonmiavdelingen 25.05. 
Markedssituasjonen er god med en ny avtale signert. 
 
Forslag til vedtak: 
Langrennskomiteen tok informasjonen til orientering.  
 



 
90/13 
2021/2022 

Norgescup rulleski  
Norgescup rulleski. Erik Husby og Asgeir Moberg informerte om rammebetingelser og intensjoner 
for et mulig konsept for Norgescup på rulleski høsten 2022. 
 
Vedtak: 
Langrennskomiteen er positive til forslaget og ønsker at administrasjonens planer for 
gjennomføring av en norgescup på rulleski sommer/høst 2022 legges fram for vårmøtet før det tas 
en endelig beslutning. 

91/13 
2021/2022 

Planlegging av vårmøte 2022 i Molde: 
- Rollefordeling 
- Agenda og tidsplaner 
- Saksforberedelser 

 Fluor  
 Endring av junioralder (Innspill fra Buskerud m.fl.) 
 Uttakskriterier (Sak fra Akershus) 
 Reisefordeling 
 Overordnet gjennomgang av programmet 

 
Vedtak: 

 Endring av junioralder (Innspill fra Buskerud m.fl.): Saken presenteres av Buskerud Skikrets 
på vårmøtet. 

 Fluor: FIS-representanter vil informere om status i fluorsaken. Saken drøftes kort på 
vårmøtet og videre oppfølging besluttes der. 

 Uttakskriterier (Sak fra Akershus) Behandles som egen sak på vårmøtet. 
 Reisefordeling: Behandles som egen sak på vårmøtet. 
 Torbjørn Skogstad og Pål Rise ferdigstiller arbeidet med agenda, tidsplan og rollefordeling 

for vårmøtet. 
 

92/13 Langrennscross på Hovedlandsrennet – evt. oppgradering til offisiell mesterskapsøvelse 
Erik Husby informerte om administrasjonens forslag som innebærer en oppgradering av 
langrennscross til offisiell mesterskapsøvelse. Forslaget gir alle mulighet til å delta i en 
standardisert langrennscross før sprinten slik den ligger i dag. Sprinten gjennomføres som før. 
Begge øvelser gjennomføres samme dag, og forslaget innebærer ikke økning i antall 
konkurransedager. 
 
Vedtak:  
Langrennskomiteen er positive til forslaget og ønsker at administrasjonen legger det fram for 
vårmøtet før det tas en beslutning om videre prosess. 

93/13 Utsatt sak fra LK 25.03: 
*Status NM U-23:  
Det ble diskutert hvorvidt NM U-23 skal ha offisiell NM-status og om det evt. også skal deles ut 
NM-medaljer.  
 
Vedtak: 
Langrennskomiteen ønsker å gi U-23 NM offisiell status med egne medaljer og fremmer saken for 
skistyret. 

94/13 
2021/2022 

Evt. 
*Innmeldt sak fra Akershus Skikrets om unntaksordninger med hensyn til klasseinndeling for barn 
og unge som har medisinske grunner for ønske om avvik fra standard klasseinndeling.  
 
 



 

Vedtak: 
LK har behandlet dette tidligere, senest i 2020 og betrakter det som en skistyresak. Saken ble kort 
diskutert, men grunnet tidsnød ikke endelig konkludert. Saken tas opp igjen på et senere 
tidspunkt. 
 
*Handlingsplan: Planen er ferdig satt og klar for korrekturlesing. Sendes på sirk. i LK for siste 
gjennomlesing før trykking neste uke. 
 
*Godtgjørelse til LK.  
LK og adm. i langrenn ber Skistyret justere godtgjørelse for komite og komiteleder. Godtgjørelsen 
har vært uendret de 8-10 siste årene. Langrenn ønsker også at Skistyret ser på størrelse av frikjøp 
for komiteleder slik at den står i forhold til tidsbruk. 
Langrennskomiteen ønsker at endringene skal gjelde fra 01.06.22  
 
 
*Neste møte: 28.06. kl 19.00 på Teams 


